
SPRÁVA REVÍZNEJ KOMISIE NA KONFERENCIU ObFZ PREŠOV 4.12.2021 

 

 Revízna komisia ObFZ Prešov do 31.12.2019 bola pod vedením Ing. 

Ľubomíra Haviru, ktorý však pre pracovnú zaneprázdnenosť z tejto funkcie odstúpil. 

Z tohto dôvodu som bol ako podpredseda tejto komisie poverený viesť túto komisiu. 

 Svoju prácu sme zabezpečovali v súlade so Stanovami ObFZ Prešov. Naša 

činnosť bola hlavne zameraná na: 

- dodržiavanie futbalových noriem riadiaceho orgánu a jeho jednotlivých odborných 

komisií, 

- kontrolu hospodárenia ObFZ a narábanie s finančnými prostriedkami. 

 Kontrolu dodržiavania futbalových noriem sme obaja (Havira, Vaňo) 

zabezpečovali svojou účasťou na rôznych zväzových zasadnutiach. Dbali sme na to, 

aby prijaté uznesenia zväzových orgánov ako aj riadiacich komisií boli v súlade 

s platnými normami futbalu. Konštatujem, že všetky uznesenia riadnej konferencie, 

VV a odborných komisií boli v súlade so Stanovami a platnými normami futbalu. 

 Kontrola hospodárenia bola prevádzaná priebežne a taktiež po uplynutí 

kalendárneho roka. Nakladanie s finančnými prostriedkami ObFZ bolo organizované 

a riadené v súlade s pravidlami hospodárenia a ekonomickej prevádzky za 

hodnotiace obdobie a boli v súlade s platným zákonom o účtovníctve. 

 Celá činnosť VV a odborných komisií bola rozobratá v správe predsedu ObFZ 

a celá ekonomická agenda bola vysvetlená v správe predsedu ekonomickej komisie 

a teda nebudem ju podrobne rozoberať aj ja. 

 

 Ďakujem vám za pozornosť. 

 

         Stanislav Vaňo v.r. 

 

 V Prešove dňa 1.12.2021  


